

環境保護相關物質宣告保證書 Warranty Letter of Environmental Protection Declaration

為因應環保潮流，配合歐盟 RoHS2 及 WEEE，本公司特此承諾保證事項如下：

For the purpose of compliance with the regulations of “The Restriction of Hazardous Substances Directive” (“RoHS2”), and “The Waste Electrical and Electronic Equipment Regulations” (“WEEE”), Holy Stone Enterprise Co., Ltd. (hereinafter Holy Stone) herein represents and warrants as follows:

本公司供應予 貴公司之產品 MLCC Pb Free Series，在製造、加工、生產、包裝、儲存、運輸過程中符合註〔1〕相關環境保護法令。

Holy Stone hereby guarantees that products MLCC Pb Free Series，provided to your esteemed company, shall conform with Notice〔1〕 during the process of production, manufacture, packaging, storage, shipment and delivery.

若本公司未能符合上述規定時，本公司願在可歸責範圍內負損害賠償責任。

If Holy Stone fails to meet the warranty aforementioned, Holy Stone is liable for damages attributable to us under applicable laws.

註〔1〕 Notice〔1〕 EPD Rev.03

- 本公司承諾我們所供應的產品符合電氣及電子設備使用某些危害物質限制指令 (RoHS) 2011/65/EU 及歐盟修訂指令 (EU)2015/863(修訂2011/65/ EU附錄II限制物質清單)。

We guarantee that our products supplied comply with the requirement of Restriction of Hazardous Substances (RoHS) Directive 2011/65/EU and amending Directive (EU) 2015/863.(Amending Annex II to Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council as regards the list of restricted substances).

- 本公司產品之鹵素符合無鹵含量定義。(無鹵含量定義：Br≤900ppm；Cl≤900ppm；Cl+Br≤1500ppm)
The halogen in Our products is in line with the definition of “Non-halogen”(Non-halogen defines as follows：
Br≤900ppm；Cl≤900ppm；Cl+Br≤1500ppm)

- 本公司產品皆可符合 REACH 211 項高關注物質小於 0.1wt%(1000ppm)限值要求。

We guarantee that our products comply with EU REACH 211 SVHC (substances of very high concern), with the tolerance of no greater than 0.1wt% (1000ppm).

- 本公司產品保證不含 二甲基甲醯胺(富馬酸二甲酯)DMF。

We guarantee that our products not contain Dimethylformamide (DMF).

- 本公司產品保證不含 PFOS & PFOA。

We guarantee that our products not contain PFOS & PFOA.

- 本公司產品均符合加州 65 要求。

The company's products are in compliance with California 65 requirements.

- 本保證書若中文與英文語意衝突或有爭議，將以中文為主。

If there are any conflicts or issues arising of the meaning of Chinese and English，the meaning of Chinese shall prevail.

禾伸堂企業股份有限公司

Holy Stone Enterprise Co., Ltd.

負 責 人：葉輝邦

Representative：Eric Yeh

地 址：11452 台北市內湖區環山路二段 62 號 1F

A d d r e s s：1F,No.62,Sec.2,Huang Shan Rd., Nei Hu
Dist.,Taipei 11452, Taiwan